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    Vastgesteld 
 

Afsprakenoverzicht vergadering bestuur Regio Foodvalley d.d. 5 februari 2021  
 
Aanwezig:  Regio FoodValley de heer R. Verhulst, voorzitter 
 Barneveld de heer B. Wijnne 
 Ede de heer L. Meijer  
 Nijkerk                 de heer G. Renkema  

Renswoude          mevrouw P. Doornenbal 
 Rhenen                de heer H. van der Pas 
 Scherpenzeel de heer G. van Deelen 
 Veenendaal de heer G.J. Kats 
 Wageningen mevrouw M. Hulshof 
 Regio Foodvalley de heer A. Droog, secretaris 
  mevrouw R. van Zalingen, notuliste 
Afwezig:  -- 
 
Gasten: Regio Foodvalley mevrouw A. Galama 
 Regio Deal FV mevrouw M. Fellinger 
 

1. Opening  
- Welkom en vaststelling agenda 
De voorzitter heet de aanwezigen welkom. De heer Van Deelen meldt dat hij 
deelnemer blijft van het Algemeen Bestuur. De nieuwe waarnemend 
burgemeester in Scherpenzeel is de heer Klein en hij zal af en toe aan dit overleg 
deelnemen.  
 
Een tweetal documenten over het Utrechts aanbod is gisteren toegevoegd aan de 
vergaderset. De agenda wordt akkoord bevonden.  
 

2. Afsprakenoverzicht vergadering d.d. 11 december 2020 
Er zijn geen op- of aanmerkingen. 
 

Besluit Het verslag wordt vastgesteld met dank aan de notuliste. 
 

3. Ingekomen en uitgaande stukken n.a.v.: 
- Scherpenzeel/Barneveld: het herindelingsontwerp is toegevoegd aan de 
vergaderstukken. De regio is uitgenodigd voor een zienswijze. Eventuele vragen 
zijn welkom bij Scherpenzeel en Barneveld. De regio heeft geen mening over de 
herindeling, het is een zaak van de betreffende gemeenten en daarom is er geen 
reden voor een zienswijze.  
 
- Utrechts aanbod: Veenendaal heeft deze stukken gisteren aangeleverd. De 
heer Kats meldt dat hij zoveel mogelijk aanwezig zal zijn bij bestuurlijke 
overleggen van provincie Utrecht om RFv goed onder de aandacht te brengen. 
RFv wordt vaker genoemd in het Utrechts aanbod ook met betrekking tot de 
Regio Deal. Wel moet worden gewaakt voor de positie van woningbouw en het 
station Ede/De Klomp met betrekking tot de plannen van provincie Utrecht. 
Bijdragen/vragen/opmerkingen kunnen aan de heer Kats aangeleverd worden.  

Besluit N.v.t. 
 

4. Mededelingen 
Geen. 
 
a) Terugkoppeling portefeuillehoudersoverleggen 28 januari 2021: 
* Economie:  

− Bauhaus-casus: hierover is onderling veel contact geweest, complimenten 
voor het snelle schakelen van de diverse betrokkenen. 
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− Ruimtelijke verkenning: de oproep wordt gedaan om werklocaties, toerisme 
en mobiliteit een nadrukkelijke plek te geven. 

− Human Capital: vanuit het rijk gaat steeds meer geld naar de arbeidsmarkt 
terwijl het om Human Capital gaat. Mevrouw Hulshof en de heer Van der 
Schans bespreken de mogelijkheden voor aanpassing. 

− Werklocaties: het onderzoek van de STEC-groep is besproken. Een van de 
aandachtspunten is op welke manier de regio kijkt naar werklocaties. Bij 
beide provincies is hierover een verschil in visie. De regio probeert naar een 
standpunt toe te werken wat de regio aanspreekt. Gedeputeerde Kerris wil 
graag starten en vraagt of er op 1 april a.s. een stuk gereed is. Mevrouw 
Hulshof zal doorgeven dat dit later (mei/juni) zal zijn. 

− MKB-deal: in de lunchbijeenkomst is een presentatie over dit onderwerp 
gegeven. De eerste tranche is bijna gesloten, er komt een tweede tranche 
december dit jaar.  

− Gevolgen lockdown hard getroffen branches: toezegging is gedaan zoveel 
mogelijk ideeën te delen met betrekking tot de branches (horeca, winkels 
etc.). Er is een werkgroep opgestart onder leiding van de heer 
Riemersma/Ede. 
 

* Ruimte: 
- Regionale ruimtelijk verkenning: het procesvoorstel is met de betrokken 

portefeuillehouders besproken en samengebracht met regio Amersfoort. 
- Woonagenda: gevraagd is om voldoende focus te hebben op de onderwerpen 

en niet te veel tegelijk te doen. Daarnaast zijn de verstedelijkingsstrategieën 
besproken.  

- Vrijkomende Agrarische Bebouwing: de geldstroom houdt op. De paar 
projecten die nog lopen, wil men door laten lopen. Men kijkt waar deze 
projecten kunnen worden ondergebracht. 

- Onderzoek potentie buslijnen: hier wordt kennis van genomen en het AB 
wacht op een aanpak.  

 
b) Terugkoppeling uit het Dagelijks Bestuur van 3 februari 2021  
- Buurgemeenten: Enkele buurgemeenten hebben recent of in het verleden 

interesse getoond in aansluiten bij RFv op bepaalde onderdelen. Beloofd is 
een verkenning te doen naar wat mogelijk is en in welke vorm. Aan deze 
gemeenten is aangegeven dat een bijdrage qua mensen/middelen nodig is en 
dat er een meerwaarde voor de regio moet zijn. Dit punt wordt geagendeerd 
voor de volgende DB-vergadering.  

-  Economic Board: de heer Verhulst heeft met de voorzitters Jan Jacob van 
Dijk en Martin Ruiter gesproken over wat de rol van de Economic Board is. Zij 
willen dit gremium niet te zwaar optuigen en vinden vooral de 
ambassadeursrol belangrijk. De vijf thema’s uit de Strategische Agenda 
worden bij de Economic Board-leden in de drie kolommen belegd. De 
gemaakte afspraken zal de heer Droog in een document zetten en aan het 
Algemeen Bestuur sturen. De heer Verhulst heeft aan de Economic Board-
leden die ook betrokken zijn bij de Regio Deal, het verzoek gedaan te allen 
tijde transparant te blijven.  

Besluit N.v.t. 

5. Stand van zaken Regio Deal 
Een update is aan de leden verzonden, de roadmap geeft een goed inzicht in de 

voortgang van de projecten. Mariken Fellinger geeft een toelichting.  
-  In spoor 1 zijn diverse projecten gestart, in de nieuwsbrieven worden de 

projecten nader uitgelicht. Corona (en vogelgriep) leiden tot enige vertraging bij 
het project proeftuinen en kennisdeling (masterclasses), omdat hier fysieke 
aanwezigheid aan de orde is. Op de vraag wat het betekent voor de diverse 
projecten, geeft Mariken aan dat dit de aandacht heeft. Met de spoorleiders zijn 
gesprekken over het opstarten van projecten. Tevens is het onderwerp van 
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gesprek in de Stuurgroep en overleg met het Rijk. Mariken Fellinger bespreekt 
dit punt nader met de heer Van der Pas en zal het Algemeen Bestuur hiervan 
op de hoogte stellen. 

-  Vanuit de Regio Deal wordt continu aandacht besteed aan koppeling en slim 
samenwerken met andere projecten en trajecten die in de regio spelen. Zo 
wordt er slim samengewerkt met City deal, het Schone Lucht Akkoord en met 
VNO-NCW om ondernemers goed te informeren en te betrekken bij de Regio 
Deal. 

-  Voorbereidingen worden gedaan voor een grote netwerkbijeenkomst over de 
ontwikkelingen in de Regio Deal. Doel is een inspirerende sessie te houden.  

-  Bij LTO zijn personele wisselingen, inmiddels is vervanging gevonden waar zij 
projectleider van zijn binnen de Regio Deal. De voorzitter Fije Visscher 
verandert van functie binnen LTO, maar zal voorlopig zijn rol binnen de Regio 
Deal voortzetten. Niet alle boeren worden bereikt via LTO, ook via het 
landbouwnetwerk en landbouw coaches worden boeren goed betrokken.  

-  De heer Renkema merkt op dat financiering van de Food Academy Nijkerk een 
aandachtspunt is. Vanuit de Regio Deal is een knip gemaakt in de financiering. 
Fase 1 loopt inmiddels naar tevredenheid en voor fase twee is opgenomen dat 
daarvoor een subsidieaanvraag gedaan moet worden. Mariken heeft hierover 
met zowel FAN als de subsidiefondsbeheerder goed contact. Zij heeft dit nader 
besproken met de wethouder in Nijkerk en het proces om tot 
vervolgfinanciering te komen is nu voor iedereen helder. 

Besluit N.v.t. 

6. Memo crisis en herstel REACT-gelden 
Anneke Galama licht toe dat er ongeveer 20 ‘bierviltjes’ zijn aangemeld. Deze 
worden nu geschift en rond 1 maart wordt besloten voor welke voorstellen 
definitief een subsidieaanvraag wordt gedaan. De voorstellen worden verder 
uitgewerkt door de partners met hulp van experts. De aanvraag moet op 1 april 
binnen zijn bij provincie Gelderland. De ‘bierviltjes’ die niet doorgaan, kunnen 
worden meegenomen en eventueel via fondsenwerving worden uitgevoerd.  
Complimenten van het bestuur voor de werkzaamheden tot nu toe. 
 
De heer Renkema heeft begrepen dat er geen onderwijsprojecten worden 
gefinancierd met REACT-gelden. Het lijkt erop dat die er nu wel bij zitten, worden 
die nog anders uitgewerkt? En wat is het traject om te beslissen over wat 
uiteindelijk wordt ingediend?  
Mevrouw Galama meldt dat de randvoorwaarden nog bepaald moeten worden 
door de provincie, maar onderwijs hoort nu niet bij de scope. Deze projecten 
worden voorlopig niet opgestart. Dat is jammer want ze gaan ook om het 
klaarmaken voor de toekomst. 
De heer Van der Pas geeft aan dat het insectencenter wel binnen de grenzen van 
provincie Gelderland zou moeten vallen. Hij vraagt of hier aandacht aan besteed 
kan worden? Tevens is zijn verzoek ook bij provincie Utrecht na te vragen wat zij 
kunnen bijdragen. Rhenen heeft zich sterk gemaakt om het insectencenter in 
Rhenen te krijgen en wil dit niet zomaar aan de kant zetten. 
Mevrouw Galama geeft aan dat dit project wordt samengevoegd met het voorstel 
van Barneveld/PEC, zodat het wel ingebracht kan worden als één regiovoorstel 
voor Eiwit. Het gaat om een administratieve financiële handeling die door 
Gelderland wordt afgehandeld, maar de locatie komt niet ter discussie te staan. 
Daarnaast is er in Utrecht wel geld beschikbaar, maar de eerste tranche sluit 
deze week al. Zij zal proberen aansluiting te zoeken voor de tweede tranche.  
De heer Droog vult aan dat Europa de regio’s heeft ingedeeld en dit geld valt 
binnen Oost-Gelderland, maar er wordt aan gewerkt om dit ook voor de Utrechtse 
gemeenten te kunnen gebruiken.  
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Alle partners in het RFv-netwerk zullen worden betrokken. De uitkomsten van de 
processen en werkzaamheden worden actief gedeeld met Algemeen Bestuur. In 
maart wordt dit punt opnieuw geagendeerd.  

Besluit N.v.t. 

7. Stand van zaken vanuit de regio voor verkiezingen maart 2021 
Mevrouw Galama geeft aan dat er veel werk is gedaan, er mooie resultaten zijn 

binnengehaald en RFv wordt genoemd in de meeste partijprogramma’s. Het is 

goed om het gesprek aan te gaan met de partijen. Er wordt een verkiezingsdebat 

voorbereid samen met Wageningen UR en de Gelderlander in het Akoesticum, 

Op 4 maart a.s. lanceert Kracht van Oost een rapport, dit komt net voor de 

verkiezingen en is bedoeld om Oost-Nederland goed onder de aandacht te 

brengen. Verder doet RFv mee aan de lancering van het programma Slim 

Benutten. Na de verkiezingen zullen werkbezoeken voor de nieuwe ministers 

worden georganiseerd. De bestuurders zullen hierbij worden ingezet als 

topambassadeurs. De bestuurders benaderen de verschillende politieke partijen 

en contactpersonen om hen naar RFv te halen.  

De heer Kats is bezig de Utrechtse gemeenten van RFv goed onder het voetlicht 

te brengen bij het rijk en de provincie.  

Besluit N.v.t. 

 HAMERSTUKKEN 

8. Regionale ruimtelijke verkenning 
Hierover zijn geen vragen of opmerkingen. 
 

Besluit Besloten conform. 

9. Jaarplan mobiliteit 
Hierover zijn geen vragen of opmerkingen. 
 

Besluit Besloten conform. 

10. Rondvraag en sluiting 
De heer Droog meldt dat LTO/Gelderse Vallei zich excuseert voor het te  
vroeg verzenden van het persbericht Verkenning ruimtegebruik landbouw. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 10.10 uur. Het volgende overleg is  
gepland op vrijdag 26 maart 2021 van 9.00 tot 11.00 uur. 

 


